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Vragen van het lid Gerkens (SP) aan
de minister van Verkeer en Waterstaat
over de Montzenlijn en de IJzeren
Rijn. (Ingezonden 16 september 2002)

1
Wat is uw mening over het bericht
«Montzenlijn vervanging IJzeren
Rijn»?1

2
Bent u op de hoogte van het rapport
van het Duitse ingenieursbureau IVV,
dat in het bovengenoemde artikel
aangehaald wordt? Zo ja, wat is uw
mening daarover?

3
Deelt u de mening dat het technisch
mogelijk is de Montzenlijn zo in te
richten dat deze het goederenverkeer
per spoor tussen Antwerpen en het
Duitse Ruhrgebied nog minimaal
vijftien jaar kan verwerken? Zo ja, wat
betekent dit voor de aanleg van de
IJzeren Rijn? Zo neen, waarom niet?

4
Bent u bereid nader onderzoek te
laten doen om uit te zoeken of de
(technisch aangepaste) Montzenlijn
op de langere termijn voldoende
capaciteit heeft voor het
goederenvervoer tussen België en
Duitsland? Zo ja, op welke termijn
kunnen wij hier resultaten van
verwachten? Zo neen, waarom niet?

5
Deelt u de mening dat de aanleg van
de IJzeren Rijn op dit moment, zowel

financieel als milieutechnisch, niet
wenselijk is? Zo ja, bent u bereid de
discussie over de aanleg van de
IJzeren Rijn te beëindigen? Zo nee,
waarom niet?

1 Dagblad de Limburger, 11 september jl.
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